
Emlékeztető

Elnökségi ülés

2023 .02.23 -án |9 őrátő| GoosleMeet felületen

Jelen vannak:

Dr. Bánhidi Sandorné fotitkár

Ftilöp Mrírta Marianna elnök

Lakosné Makar Erika alelnök

Tauber Norbert alelnök

LuczaLász|ő alelnök

B i fkovi c sn é Li ga Erika fe lügye lőb ízottsági tag

Gálné Farkas Irén felügyelőbizottsá gi tag

Témák:

1. Dusza Arpád,országos Programozási Emlékverseny és Kozma Lász|ő országos
Informatika Alkalmazói Verseny
Dr' Bánhidi Sándorné beszámolt mindkét verseny első fordulójanak a lebonyolításarő|.
Továbbította az elnökségnek a Versenybizottságok pedagógiai tapasrtalatait a versenyző
diríkok ismereteivel és versenyre való felkészülésükkel kapcsolatosan.
Áttekintetttik a versenyek következő fordulójrínak szervezésével kapcsolatos
sajátosságokat (pl. a csapatok munkaterének kialakítása a verseny során; megosztott
felületek a|ka|mazásának lehetősége; időbeni beosztások; díjak szátnacsoportmunka
esetében; informatikus diák cím elnyerése csoportmunka esetében)
Határozat: a jövő évt pá|yázatok elkészítésénél f,rgyelembe vesszük a versenybizottságok
tapaszta|atait, amelyeket egy beszámoló formájában foga|maznak meg a döntők után.

2. Mentorműhely működése
Dr. Bánhidi Sándorné beszámolt a Mentorműhely műkcidéséről. Elmondta' hogy azidén

. csupan egy csapat jelentkezett a Dusza Műhely mentorprogrumjába, és továbbította a
mentorok kezdeményezését, hogy jövőre a Dusza Verseny első fordulőjábanrésztvevő, de
ott elért pontszámaik alapján kieső csapatok kapjanak nevezési lehetőséget a
mentorprogramba.
Határozat száma: 2023 l 0I a Dusza Mtihely kezdeményezésének támogatása.

3, 'P á|yáuatok (NTP-HTTSZ, NTP-TMV) előrehaladása
. . Fülöp MártaMarianna besziímolt azISZE' Tehetségsegítő Tanács NTP.HTTSZpá|yánat

megvalósított és még megvalósításra váró programelemeiről. Lakosné Makár Erika
beszámolt arról, hogy a Digitális Alkotónap programja, amely szintén tésze azNTP-
HTTSZ páIyázatnak milyen szervezési szakaszban van. Jelezte, hogy az Inspiráció
folyóiratba is várunk cikkeket azISZE Tehetségsegítő Tanác5 tehetséggondozó
munkáj ával kapcso lato s an é s tagj aink tehetsé g gondozó m unk áj áv aI kapcsolato san is.
Dr' Bánhidi Sándomé beszámolt anól, hogy mindhárom NTP projekt esetében apá|yátzati
források felhaszná|ása időarányosan, a tervezetnek megfelelően megvalósult.



5.

NEA és Civil Pályázatok

Tauber Norbert beszámolt anól, hogy atervezett3 pá|yazatbő|: az okos Város nem került
kiírásra, a Profilii Alapítvríny pá|yazaténnem nyertünk, a NEA működésre benyújtott
páIy ázatunk 1 5 0 0 0 0 Ft támo gatásban ré szesült.

Hatátozat: nincs.

Tehetségsegitő a|ap működtetése - tervek 2023-ra
Az ISZE Tehetsé gse gítő Tanácsa tehetsé galapot múködtet.
Fülöp Márta Marianna javasolta' hogy az előző évek gyakorlatrínak megfele|ően:2023-
ban is tervezzíjnk olyan programelemeket, amelyekkel támogathatnánk tagjaink iskolai
tehetséggondozásaés azISZE Tehetségsegítő Tanács együttműködését. Például:
programozó-, robotika szakkörök indítása, vagy írjunk kipátyéaatot tehetséges dirákok
számára.
Hatátozat száma:202312 a ktjvetkező elnökségi ülésen rögzítjtik, hogy 2023-ban milyen
tehetséggondozó munkrít és milyen mértékben tud ttímogatni az ISZE Tehetségsegítő
alapja.

Előkészületek a Közgyiilésre
Dr. Bánhidi Sándorné beszámolt anól, hogy a tavalyi év pénzügyileg nem volt sikeres év
azISZE számáta. Előfordulhat, hogy a mérleg negatív lesz, de ezt csak a k<inyvelési
munkálatokat követően lehet me gállapítani. Mér|egzár ás : március 3 1 .én.
A közgyűlést május végén. május 20-án szombaton,vagy 19-én pénteken online kontakt
kellene tartani. Utolsó szombat mar késő, mert az oBH-hoz be kell érkeznie a
beszámolónak 31-ig.
BifkovicsnéLíga Erika felügyelőbizottsági tag kérte, hogy a sztikséges dokumentumokat
a szokásos módon kapja kézhez a felügyelőbizottság.
Hatátozat: aKilzgyőIéssel kapcsolatos időpontok rögzítése később fog megtörténni, a
könyvelési- és zárási munkálatokat követően.

Ingatlan eladása
Dr. Bánhidi Sándorné beszámolt anól, hogy azingatlan eladása meghirdetésre került. Az
ISZE több ingatlanközvetítő céggel is szerződést kötött. Jelenleg kevés az érdeklődő,
komoly érdeklődő még nincs.
Amennyiben sikerülne eladni azirodát, akkor aKárpátutcai épületbenazISZE-nek más
ingatlana mar nincs. Trároló és garázs mrár eladásra kerültek.

Egyéb:
Dr. Bánhidi Sandorné beszámolt arról, hogy az Informatikával a Tehetségesekért

".A.lapítvany mégsem kerül megszüntetésre. Az Alapítviány vezetését a Duszá
Mentorműhely tervezi átvenni.

Az emlékeztetót készítette: Fülöp Márta Marianna ISZE elnök

Melléklet: képernyőkép
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